
Els restauradors es mostren ÒsorpresosÓ que no els hagin

consultat la prohibici� de fumar a les terrasses

Pallarols considera que Òno hi havia cap problemaÓ en aquesta mat�ria

Acusa Argimon dÕactuar amb poca Òcoher�nciaÓ

La terrassa dÕun bar plena a Girona MANEL LLADî.

Els restauradors es mostren ÒsorpresosÓ que no els hagin consultat

la prohibici� de fumar a les terrasses. Ho ha explicat aquest

divendres el director del Gremi de Restauraci� de Barcelona, Roger

Pallarols, en una entrevista a Rac1, assegurant que Òno hi havia

cap problemaÓ en aquesta mat�ria i que sÕha pres sense con�ixer

Òla realitatÓ dels usuaris. Aquest mat�, el conseller de Salut, Josep

Maria Argimon, ha anunciat que el Depar tament de Salut est�

preparant una llei que declarar� espais lliures del fum del tabac, i

per tant no sÕhi podr� fumar, espais p�blics com les entrades

dÕescoles, les parades dÕautob�s o les terrasses dÕestabliments.

Pallarols ha retret al conseller que no sÕhagi reunit mai amb el sector tot i haver-li fet Òdesenes de peticionsÓ. El

director del gremi tamb� ha q�estionat directament lÕanunci, el qual considera que sÕha fet amb poca

Òcoher�nciaÓ, ja que en el moment �lgid de la pand�mia ja es va fer aquest debat, on segons Pallarols, Argimon

va dir que Òja nÕhi havia prou de prohibicionsÓ. ÒEs contradiu amb all� que va dir pr�viamentÓ, ha reblat, ÒsÕha

dÕesperar rigor i responsabilitat per par t dÕun consellerÓ.

DÕaltra banda, ha assegurat que van realitzar una enquesta on m�s del 80% dels par ticipants asseguraven que

estaven dÕacord amb la normativa, Òque ja �s una de les m�s restrictivesÓ, ha insistit. Per aix�, Pallarols ha

assenyalat que Òno hi ha un problema de conviv�nciaÓ i que retret que sÕhagi optat per aquesta decisi� en un

moment ÒdÕincendi absolutÓ en el qual la societat es troba amb una gran Òpreocupaci� econ�micaÓ i amb la

Òinf laci� desbordadaÓ.

Respecte als pr�xims passos, el director del gremi ha demanat Òtornar a la casella de sor tidaÓ i buscar Òuna nova

sor tidaÓ. ÒEns agradaria parlar amb el conseller Argimon, i tamb� volem parlar amb el conseller Torrent, com a

representant del sector econ�micÓ, ha explicat. Tot i aix�, no ha tancat la por ta a por tar el cas als tribunals,

malgrat espera Òno haver-ho de deixar en mans de la just�ciaÓ.
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